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Το Σάββατο 1 Απρίλη 2017, το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου συναντήθηκε με τον
υπουργό Παιδείας κ. Γαβρόγλου με αφορμή την επίσκεψή του στην πόλη μας. Ως Διοικητικό
Συμβούλιο καταθέσαμε υπόμνημα με  μια σειρά από εξαιρετικής
σημασίας ζητήματα τα οποία απασχολούν τον κλάδο μας.

  

Η σύσκεψη ξεκίνησε με τρεις ώρες περίπου καθυστέρηση και διήρκησε περίπου δύο ώρες.
Παρόντες ήταν και οι τοπικοί κυβερνητικοί βουλευτές Χρ. Μαντάς, Μ. Τζιούφη, Γ. Στέφος.

  

Η συζήτηση διεξήχθη σε πολύ καλό κλίμα. Ο Υπουργός μας άκουσε με προσοχή, εξέφρασε
απορίες και ζήτησε περισσότερη ενημέρωση σε κάποια θέματα, αλλά ως εκεί. Δυστυχώς
δεν πήραμε καμιά απάντηση, ούτε δεσμεύτηκε για κάτι συγκεκριμένο.

  

Για μόνιμους διορισμούς είπε ότι μάλλον από το 2018-2019 χωρίς ακόμη να έχει
αποφασίσει το σύστημα πρόσληψης
. Αναφέρθηκε στην προσχολική αγωγή στην ειδική αγωγή, δε σχολίασε καθόλου τις
μετατάξεις-ειδικότητες. Έδειξε ενδιαφέρον για το ολοήμερο δημοτικό (υπεύθυνο
ολοημέρου) και νηπιαγωγείο. Για τη χρηματοδότηση των σχολικών μονάδων είπε ότι
υπάρχει πρόβλημα σε πολλούς δήμους. Για τη σχολική στέγη ότι δεν υπήρχε κεντρικός
σχεδιασμός ούτε καν καταγραφή των σχολικών κτιρίων. Σχολίασε την αναμοριοδότηση των
σχολικών μονάδων και για την επιμόρφωση είπε ότι τον Ιούνιο θα ανακοινώσει ένα Εθνικό
σύστημα επιμόρφωσης. Επίσης εξήγγειλε ότι ετοιμάζεται νόμος για την επιλογή των
στελεχών εκπαίδευσης.

  

Επί της ουσίας δηλαδή δεν δόθηκε κάποια συγκεκριμένη απάντηση. Εμείς όμως με υπομονή
και επιμονή ήμασταν εκεί για να αναδείξουμε τα ζητήματα που μας απασχολούν και να
απαιτήσουμε λύσεις.

  

Ο αγώνας συνεχίζεται έως ότου ικανοποιηθούν τα αιτήματά μας.
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